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 Politisk skrivelse 
2014-10-29 

Handläggare Diarienummer 

Ordförande Utbildningsstyrelsen 14US/0287 

 Utbildningsstyrelsen 

Ordförandes förslag till beslut angående kvarvarande 
uppdrag från utbildningsstyrelsen 

Ordförande lämnar följande förslag till beslut 
1. Ärenden som följs upp på annat sätt och inte behöver redovisas, så som ärende b), c), 

f), h), föreslås avskrivas. 

2. Ärenden som pågår och/eller beslutats att fortgå, så som ärende a), d), e), g), i), 

föreslås överlämnas till kommunstyrelsen för beslut om vilken nämnd som är lämplig 

att följa upp ärendet. 

3. Att uppdra till förvaltningen att informera det nya presidiet för Utbildningsnämnden 

om Utbildningsstyrelsens arbete med verksamhetsbesök och dialogforum. 

 

Beslutsnivå 
Utbildningsstyrelsen 

 

Ärendebeskrivning 
Med anledning av att kommunfullmäktige den 22 oktober beslutade att införa en ny 

politisk organisation kommer Utbildningsstyrelsen att upphöra i och med årsskiftet och 

ansvaret för olika verksamheter överföras till olika nämnder.  

 

I samband med det kommer årligen återkommande ärenden att övergå till respektive 

nämnd som från och med årsskiftet kommer ansvara för uppgifterna ur både beställar- 

och utförarperspektiv. Utöver det redovisar proVarmdo ett antal uppdrag som 

Utbildningsstyrelsen givit kontoret under mandatperioden, vilka inte är slutredovisade. 

 

Ordförande föreslår att de antingen avskrivs eller överlämnas till kommunstyrelsen för 

vidare hantering. Skälet till det är att det är viktigt att varje nämnd tar ett aktivt beslut i 

början av en mandatperiod om vilka områden de anser är viktigast att utveckla under 

den kommande fyra åren. 

 

 

Max Ljungberg 

Ordförande Utbildningsstyrelsen 
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a) Handlingsplan över andelen elever som inte fullföljer utbildningen i 
gymnasiet och vuxenutbildning 

Uppdraget kommer att redovisas i kommunstyrelsens verksamhetsberättelse. 

 

b) Utveckling av Skärgårdsprofil 

Att utveckla en Skärgårdsprofilen i utbildningsstyrelsens verksamheter är ett viktigt 

utvecklingsområde för hela kommunen och föreslås överlämnas till kommunstyrelsen 

för vidare beslut. 

 

c) Motion om att utveckla Kyrkskolan till en F-6-skola 

Motioner bereds av kommunstyrelsen och ärendet bör hanteras i samband med dialoger 

för översyn av skolorganisationen vilket beslutades i ärende § 153 2014-09-17.  

 

d) Årlig revidering av plan för att öka verksamheternas attraktionskraft 

Ingår i ordinarie detaljbudgetprocess så länge inga andra beslut tas och föreslås 

överlämnas till kommunstyrelsen för beslut vilka nämnder som följer upp ansvaret. 

 

e) Årlig revidering av plan för hållbar utveckling 

Ingår i ordinarie detaljbudgetprocess så länge inga andra beslut tas och föreslås 

överlämnas till kommunstyrelsen för beslut vilka nämnder som följer upp ansvaret. 

 

f) Samarbete med organisation/högskola 

Uppdraget har redovisats till viss del och frågan för vidare samarbeten kan hanteras i 

samband med att kommunstyrelsen får i uppdrag att teckna avtal med om samverkan 

Kungliga Tekniska Högskolan. 
 

g) Redovisning kring överskott av lokaler på Ingarö 

Uppdraget gavs i samband med beslut om Utbildningsstyrelsens lokalplan för 2014 och 

det är naturligt att beslutet återredovisas i samband med nämndens/ers lokalplaner för 

2015. Föreslås därför överlämnas till kommunstyrelsen för vidare beslut. 

 

h) Hemställan om anslagna medel för att säkerställa barnomsorgsplatser 

Beslut om hemställan till finansieringsnämnden för utbildning har inte genomförts och 

ordförandes förslag är att Utbildningsstyrelsen i samband med redovisningen av BUP 3 

på mötet den 6 november 2014 beslutar följande: 

”Utbildningsstyrelsen ger proVarmdo i uppdrag att i samband med bokslut föreslå 

avskrivning av de kostnader som enheter kan redovisa att de haft under 2014 för att 

bibehålla obesatta platser för att ta emot barn och/eller elever i ett senare skede.” 

 

i) Ansvar för deltagande i SKL´s projekt PISA 2015 

I samband med kommunfullmäktige 2012-10-03 § 165 avsattes 300 000 kronor för 
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deltagande i SKLs matematiksatsningsprojekt PISA 2015 och utbildningsstyrelsen har 

varit ansvariga för uppdragets genomförande. I och med redovisning av arbetet vid 

Utbildningsstyrelsens möte den 6 november 2014 och att de av två Utbildningsstyrelsen 

valda politiska representanter avsagt sig sina platser fr.o.m. 1 januari 2015 föreslås 

därför överlämnas till kommunstyrelsen för vidare beslut. 

 

j) Verksamhetsbesök och Dialogforum 

I samband med utvärdering av Utbildningsstyrelsens arbete med verksamhetsbesök och 

Dialogforum med § 62 140828, uttryckte samtliga ledamöter och ersättare positivt om 

företeelserna. Eftersom inget beslut om fortsättning för verksamheterna tagits önskar 

ordförande för Utbildningsstyrelsen att det nya presidiet för Utbildningsnämnden 

informeras om verksamheterna och att de får besluta om eventuell fortsättning och 

vidare hantering.  

 

 

 


